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Ordningsvakter  
 
I majoritetens budget för Stockholms stad 2023 har de ekonomiska resurserna kraftigt 
reducerats för ordningsvakter i stadsdelarna, jämfört med tidigare år. Det är oroväckande med 
tanke på den pågående våldsvågen i Stockholm som sprider en allmän otrygghet bland 
medborgarna. Vi är medvetna om att ordningsvakter är ett komplement till polisen, kopplat till 
särskilt behov av ordningshållning på angivet förordnandeområde. Men ordningsvakternas 
närvaro innebär att polisens begränsade resurser i större utsträckning kan fokusera på en 
aktivare brottsbekämpning. Medborgarnas trygghet måste stå i fokus och att upprätthålla 
trygga platser i stadsdelen är en viktig del i det arbetet. Där fyller ordningsvakterna en 
betydande roll som ett komplement till polisen. 
 
 
 
Mot bakgrund av detta vill vi därför fråga följande: 

 
1. Hur många ordningsvakter var stationerade inom stadsdelens förordnandeområden 

på genomsnittlig daglig basis under 2022? 
 

2. Hur många av ordningsvakterna i stadsdelen under 2022 ingick i ett mobilt team med 
uppdragsbeskrivning även utanför stadsdelen? 
 

3. Hur många ordningsvakter kommer vara stationerade inom stadsdelens 
förordnandeområden på genomsnittlig daglig basis under 2023, 2024 och 2025?  
 

4. Hur många av ordningsvakterna i stadsdelen under 2023, 2024 och 2025 kommer att 
ingå i ett mobilt team med uppdragsbeskrivning även utanför stadsdelen? 
 

5. Vad innebär det för medborgarnas trygghet i stadsdelen när ordningsvakterna 
minskar sin närvaro vid otrygga och brottsutsatta platser? 
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